
Zapisnik sa sjednice Nastavničkog vijeća održane 11. studenoga 2016.g. u 13 h 

 

Zbog službene odsutnosti Ravnatelja, sjednicu je vodio voditelj smjene B, profesor Drago Jukić. Prisutan je 41 od 71 

člana NV-a. 

Sadržaj rada:  

1) Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice NV-a 

2) Učenička molba za ostvarivanje prava po statusu kategoriziranog sportaša; molba za promjenu izbornog 

predmeta 

3) Ukidanje Rješenja o primjerenom obliku školovanja 

4) Obavijesti ravnatelja i pedagoginje 

 

Ad. 1) Zapisnik s prethodne sjednice NV-a usvojen je jednoglasno. 

 

Ad. 2) Molba roditelja Ratka Kneza, učenika 1.e razreda, za ostvarivanje prava po statusu kategoriziranog sportaša 

usvojena je jednoglasno. S obzirom da se radi o izuzetno nadarenom jedriličaru, državnom prvaku i reprezentativcu, 

učeniku će biti omogućeno odgovaranje nastavnog gradiva prema dogovoru s predmetnim nastavnicima. 

Također, jednoglasno je usvojena molba Marka Čulića, učenika 2.b razreda, za promjenom izbornog predmeta Vjeronauk 

u Etika. 

 

Ad. 3) Pedagoginja je pročitala prijedloge za ukidanje Rješenja o primjerenom obliku školovanja za 4 učenika. Ukidanje 

su predložila Razredna vijeća, uz suglasnost roditelja, a na temelju toga NV jednoglasno je donijelo sljedeću odluku: 

 Luki Giljeviću, učeniku 4.d razreda, ukida se primjereni oblik školovanja. 

 Brunu Knezoviću, učeniku 4.d razreda, ukida se primjereni oblik školovanja. 

 Anti Radunu, učeniku 3.a razreda, ukida se primjereni oblik školovanja. 

 Toniju Jurić Petrašilu, učeniku 3.a razreda, ukida se primjereni oblik školovanja. 

Majka Duje Viđaka, učenika 2.b razreda, odustala je od ukidanja Rješenja o primjerenom obliku školovanja. 

 

Ad. 4) Pedagoginja je zamolila razrednike da napomenu svojim učenicima da što skorije uplate 100 kuna naknade za 

upisninu. Učenici koji nisu u mogućnosti platiti trebaju uputiti pisanu molbu Školskom odboru, kako bi bili oslobođeni 

plaćanja naknade. 

Profesorica Ivana Jadrijević, razrednica 1.e razreda, čiji su učenici uplatili naknadu prilikom upisa, uputila je Ravnatelju 

pitanje kako se raspoređuju ta sredstva. Naime, prema mišljenju profesorice, uvjeti za rad, kako učenika, tako i profesora, 

u najmanju su ruku neadekvatni. Stoga je zamolila da se na idućoj sjednici, kada Ravnatelj bude prisutan, raspravi 

sljedeće: 

 Kada će u učionicama biti postavljene nove zavjese? (voditelj je odgovorio da su u fazi rješavanja) 

 U većini učionica ne radi Internet. Kada će biti popravljena Wi-Fi veza i hoće li i kada u učionice biti postavljeni 

projektori ili televizije kako bi profesorima omogućili kvalitetniji rad? 

 Čistoća školskih prostorija nije na nivou jedne školske ustanove. Kada i kako će se to regulirati? Isto pitanje 

odnosi se i na učenički WC na zadnjem katu koji je u raspadnom stanju i učenicima služi za sve, osim za ono za 

što je namijenjen. 

 U konačnici, na koji način se planira urediti škola, a da bude dostojna boravka svojih učenika i djelatnika? 

 

Zapisničarka: Ivana Jadrijević 


